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MECLİS MÜZEKKERE TUTANAĞI 

 

           Belediye Meclisinin  Aralık  ayı olağan  toplantısı 04.12.2024   Çarşamba  günü saat 

14.00’da belediye meclis  toplantı salonunda  Belediye Başkanı Turgay ATASELİM  

Başkanlığında üyelerden,  Ahmet HATİNOĞLU, Serhat ALTIN, Zafer KAZANCIOĞLU, 

Emel ÖZKAN ERGÜNEY , Yunus Emre BÜYÜKOĞLU, Recai ÖZDEMİR , Ziya Hurşit 

ÇELİK, Birkan UYANIK, Pelin YILDIZ ve Mehmet AKSOYLU’ un katılımlarıyla 

toplandı. Üyelerden Kerim ÖZKAN toplantıya katılmadı. Başkan arkadaşlar ekseriyet vardır 

oturumu açıyorum dedi. Başkan arkadaşlar gündeme geçmeden bir önceki meclis kararları ve 

tutanaklarını okutuyorum dedi ve okundu. Okunan bu karar ve tutanaklara itirazı olan var mıdır 

dedi, üyelerden itiraz eden olmadı.  Başkan arkadaşlar  gündeme geçmeden  önce  başta 

başöğretmenimiz Gazi Mustafa Kemal ATATÜRK olmak üzere  tüm öğretmenlerimizin 24 

Kasım öğretmenler gününü kutluyor,  ebediyete intikal eden öğretmenlerimizi  saygı ve 

minnetle anarken, hayatını idame ettiren öğretmenlerimize  sağlıklı uzun ömürler diliyorum. 

Başkan arkadaşlar gündeme geçmeden önce  bazı konularla ilgili sizleri bilgilendirmek 

istiyorum. Hepinizin bildiği üzere  ilçemizdeki maden ruhsatı ile ilgili belediyemiz adına  

hukuki süreci başlatarak dava açmıştık. Son günlerde  davanın reddedildiğine dair söylentilerin 

olduğunu duyuyoruz.  Ancak,  reddedilmeyen ve devam eden tek dava  Arhavi Belediyesi adına 

açtığımız  davadır. 2.nci konu,  geçen ay meclis toplantısında  Çevre , Şehircilik ve İklim 

Değişikliği Bakanlığından  Beko  Loder ve  Çöp Konteyneri alımı için  talep kararı almıştık. 

Bugün itibari ile  bu talebimizin sonucunda  toplam 5.300.00,00 Tl yardım banka hesaplarımıza  

geçmiştir. 3.ncü konu  geçtiğimiz dönemde  kapalı Pazar yeri çatısının  aşırı kar yağışı 

sonrasında  çökmesinden dolayı  bir vatandaşımız  fiziki zarar görerek, bunun sonucunda 

belediyemiz aleyhine  tazminat talebi ile dava açmıştır. Neticelenen mahkeme sonucunda  yasal 

faizlerle birlikte  yaklaşık 1.200.00,00TL  tazminat ödenmesi kararı kesinleşti. Ben  bu konuda 

zarar gören Recep ŞAHİN ve ailesiyle bizzat görüşerek 200.000,00 TL karşılığında  

kendileriyle anlaştım. Yine ilk görüşmemde  olumlu cevap verilmemesine rağmen  daha sonra 

yaptığım görüşmelerde  480.000,00TL tutarındaki  avukatlık masrafı için avukatla da 

anlaşmaya vararak  toplamda 600.000,00TL  yatırılarak  bu davada sonuçlandırıldı.   Yine 

bunun yanında  emeklilik başvurusu yapan 3 arkadaşımız var. Bu arkadaşlar  EYT’den emekli 

oldukları için  İller Bankası  kredi başvurusunu olumlu karşılamıyor. Bu nedenle yaklaşık 

1.500.000,00TL tutarındaki  tazminat haklarını    belediyemiz hesaplarından ödeyeceğiz. 

Yılbaşı  sonrası emekli olmak isteyen  birçok arkadaşımız var. Onların tazminatları için kredi 

kullanmayı düşünüyoruz. Başkan arkadaşlar gündeme  geçmeden önce 2 adet önergem vardır 

,okutuyorum dedi ve okundu. İlk önerge,  Boğaziçi Mahallesinde  taziye evi olarak kullanılmak 

üzere inşa edilen 2 katlı binanın  İl Kültür ve Turizm Müdürlüğünün yazılı talebi üzerine 

kütüphane yapılmak üzere  kendilerine tahsisi edilmesi konusu olup, gündeme alınmasını teklif 

ediyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. Başkan arkadaşlar 2.nci önergem, üyesi 

olduğumuz Kaçkarbir  üyeliğinin  sona erdirilmesi konusu olup, gündeme alınmasını teklif 

ediyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi.   
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    Başkan arkadaşlar gündemin 1.nci maddesi  Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 

Bakanlığından  talep edilecek yardımların görüşülmesidir.  Bu konularla ilgili görüşmeler 

yapmak üzere  geçen hafta Ankara’ya gittim ve  bakanımız bize randevu verdi. Milletvekilimiz 

Sayın Faruk ÇELİK ile birlikte  ilçemizin sorunları hakkında  sayın bakanımızla görüşmeler 

yaptık.  Gerek zamanla yıpranan  gerekse doğalgaz hattı çalışmaları sonucunda zarar gören 

yollarımız, katı atık sorunumuz ve atık sularımızın sorunları ile  araçlarımızın yetersizliği 

konusunda  taleplerde bulunduk. Sayın bakanımız  iki taksitle olmak üzere  üst yapının 

iyileştirilmesi için toplam 14.000.000,00TL  tutarında  yardım yapacağının sözünü verdi. Yine 

1 adet 14 tonluk paletli ekskavatör  alımı için  5.500.000,00 TL yardım sözünü aldık. Yine katı 

atık işletme tesisi kurma amacı ile  yaklaşık 80.000.000,00 TL tutarındaki proje maliyetinin  

yarısının bakanlık tarafından karşılanacağı sözünü aldık. Ayrıca  TOKİ tarafından  200 

konutluk  bir proje  yapılması sözünü verdi. Tüm bu destekler sonucunda  ilçemiz adına  sayın 

bakanımıza  huzurlarınızda teşekkür ediyorum.   Başkan arkadaşlar  üst yapının iyileştirilmesi 

ile ilgili 14.000.000,00TL tutarındaki yardımın  7 milyonu  kısa süre içerisinde  hesaplarımıza 

aktarılacak olup,  bunun için talep kararı almamız gerekiyor. Diğer 7 milyon önümüzdeki Mart 

ayı içerisinde aktarılacaktır.   Konu ile ilgili söz almak isteyen varmıdır dedi, söz alan üyelerden 

Birkan UYANIK,  üyesi olduğumuz Kaçkarbir üyeliğinden  ayrılmayı düşündüğünüzü söyleyip  

önerge verdiniz. Eğer bu birlikten ayrılacaksak ekskavatör yerine itfaiye talebinde bulunsak 

daha doğru olur dedi, Başkan cevaben, itfaiye aracı ile ilgili Çevre   Bakanlığının  yardım kalemi 

bulunmadığından  itfaiye aracı ile ilgili Türkiye Belediyeler Birliğinden  yardım talebinden 

bulunduk. Hatta  birlik başkanı  İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanı Sayın Ekrem 

İMAMOĞLU’ndan  randevu istedik, henüz randevu alamadık. Ancak, başkanın özel kalemi 

bizi aradı ve  başkan adına bizle görüştüğünü söyledi. Bizde kendilerine  itfaiye aracı ile ilgili 

konuyu ilettik ve  bunun için ellerinden geleni yapacaklarını söylediler. Başkan arkadaşlar  

ilçemiz caddelerinin  üst yapısındaki  çevre kirliliğinin giderilmesi  ve ilçemize yakışır  düzenli 

cadde yapılarının oluşturulması için ; 08.06.2022 tarih ve 31860 sayılı Resmi Gazete ’de 

yayınlanarak yürüklüğe  giren “ Türkiye Çevre Ajansı Tarafından Yapılacak Mali ve Teknik 

Destek ile  İşbirliğine İlişkin Yönetmelik “ kapsamında  belediyemiz sınırları içinde  7261 Sayılı 

Çevre Kanununun 4. Maddesinde yer alan faaliyetlere yönelik olacak  Türkiye Çevre Ajansı 

Başkanlığından  ilçemizdeki caddelerin  üst yapı projeleri için  7.000.000,00 ( Yedi milyon) TL 

mali destek talebinde bulunulmasını, iş bu destekle ilgili konularda belediye başkanı Turgay 

ATASELİM’e yetki verilmesini, yardımın tarafımıza tahsisi yapıldığı takdirde,  belediye 

başkanı veya  belediye başkanının görevlendireceği  yetkili tarafından  işlemlerin 

yürütülmesini, alınan desteğin maksadı doğrultusunda kullanılmasını  ve  bakanlıkça istenen  

tüm bilgi ve belgelerin gönderilmesini oylarınıza sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul 

edildi.            
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                                                      Karar No       : 04.12.2024 

                                                      Karar No       : 90 

 

    İlçemiz caddelerinin  üst yapısındaki  çevre kirliliğinin giderilmesi  ve ilçemize yakışır  

düzenli cadde yapılarının oluşturulması için ; 08.06.2022 tarih ve 31860 sayılı Resmi Gazete 

’de yayınlanarak yürüklüğe  giren “ Türkiye Çevre Ajansı Tarafından Yapılacak Mali ve Teknik 

Destek ile  İşbirliğine İlişkin Yönetmelik “ kapsamında  belediyemiz sınırları içinde  7261 Sayılı 

Çevre Kanununun 4. Maddesinde yer alan faaliyetlere yönelik olacak  Türkiye Çevre Ajansı 

Başkanlığından  ilçemizdeki caddelerin  üst yapı projeleri için  7.000.000,00 ( Yedi milyon) TL 

mali destek talebinde bulunulmasına, iş bu destekle ilgili konularda belediye başkanı Turgay 

ATASELİM’e yetki verilmesine, yardımın tarafımıza tahsisi yapıldığı takdirde,  belediye 

başkanı veya  belediye başkanının görevlendireceği  yetkili tarafından  işlemlerin 

yürütülmesine, alınan desteğin maksadı doğrultusunda kullanılmasına  ve  bakanlıkça istenen  

tüm bilgi ve belgelerin gönderilmesine oybirliği ile karar verildi.  

 

         

 

       Başkan                                           Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM              Emel ÖZKAN ERGÜNEY     Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

 

         Başkan arkadaşlar gündemin 2.nci maddesi  Kasım ayı meclis toplantısında  imar 

komisyonuna havale edilen konuların görüşülmesidir. 3 maddeden ibaret raporun ilk maddesi 

Mehmet ULUŞAN’a ait  Boğaziçi Mahallesi 670 ada, 4 no’lu parselde istenen emsal hakkı 

talebidir. Komisyonumuz yapmış olduğu değerlendirmede; bahse konu imar adasının  ayrık 

nizam 6 kat konut alanı olarak görüldüğü, 2022 yılında onaylanan  imar planımızda  parselin 

kuzey ve batı cebelerine  7 metre imar yolu konarak  terk oranının  % 50’ye çıktığı,  1739,66 

m2 yüzölçümlü alana  yolların konması sonucunda  1346 m2’ye düştüğü, yoldan çekme 

mesafeleri uygulandığında  yapılaşma şartlarındaki emsal hakkını kullanamadığı görüldüğü, 

ilgili ada parselde resen yapılaşma  şartlarının oluşturulması zorunluluğu ortaya çıktığından  ,  

taşınmazın  kuzey ve batısından geçen yol ve  blok  nizam kitle işlenerek yapılan 1/1000 

uygulama imar plan değişikliğini uygun görmüştür. Konu ile ilgili söz almak isteyenler 

varmıdır dedi, söz alan Birkan UYANIK 2015 yılındaki planda yol olmadığını, 2022 yılı 

planında  yol konduğunu ve  çekme  mesafelerinde düşünüldüğünde  mağduriyet yaşanacağı 

görüldüğünden  komisyon olarak  bu şekilde  çözüm  bulduk. Söz alan Zafer KAZANCIOĞLU, 

mevcut plana göre çekme mesafeleri ile  çözümün sağlanacağını düşündük ve böyle bir karar 

aldık. Başkan arkadaşlar Boğaziçi Mahallesi  670 ada, 4 no’lu parselinde  içinde olduğu imar 

adasının ayrık nizam 6 kat  konut alanında gözüktüğü,  2022 yılında onaylanan  imar planında  

parselin  kuzey ve batı cephelerine  7 metre imar yolu konarak  terk oranının  % 50’ye çıktığı 

ve yoldan çekme mesafeleri uygulandığında  yapılaşma şartlarındaki emsal hakkının  

kullanılamadığı, taşınmazda  resen yapılaşma şartlarının  oluşturulması zorunluluğu ortaya 
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çıktığından, Boğaziçi Mahallesi 670 ada, 4 no’lu taşınmazın  kuzey ve batısından geçen yol ve  

blok nizam kitle işlenerek yapılan  1/1000 uygulama imar plan değişikliğinin 3194 Sayılı İmar 

Kanununun 8b maddesine  göre aynen onanmasını oylarınıza sunuyorum dedi, teklif oybirliği 

ile kabul edildi.  

 

                                                      Karar No       : 04.12.2024 

                                                      Karar No       : 91 

 

 

    Boğaziçi Mahallesi  670 ada, 4 no’lu parselinde  içinde olduğu imar adasının ayrık nizam 6 

kat  konut alanında gözüktüğü,  2022 yılında onaylanan  imar planında  parselin  kuzey ve batı 

cephelerine  7 metre imar yolu konarak  terk oranının  % 50’ye çıktığı ve yoldan çekme 

mesafeleri uygulandığında  yapılaşma şartlarındaki emsal hakkının  kullanılamadığı, 

taşınmazda  resen yapılaşma şartlarının  oluşturulması zorunluluğu ortaya çıktığından, Boğaziçi 

Mahallesi 670 ada, 4 no’lu taşınmazın  kuzey ve batısından geçen yol ve  blok nizam kitle 

işlenerek yapılan  1/1000 uygulama imar plan değişikliğinin 3194 Sayılı İmar Kanununun 8b 

maddesine  göre aynen onanmasına oybirliği ile karar verildi. 

 

 

 

        Başkan                                           Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM              Emel ÖZKAN ERGÜNEY     Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

   

     Başkan arkadaşlar komisyon raporunun 2.nci maddesi  Zekiye USTABAŞ  ve hissedarlarına 

ait Boğaziçi Mahallesi  57 ada, 9 parsel ve 317 ada,1 no’lu parselde istenen  yapılaşma 

şartlarının  iyileştirilmesi talebidir. Konu ile ilgili komisyonumuz  yapmış olduğu 

değerlendirmede;  ilgili ada parsellerde  ayrık nizam 6 kat konut alanı olarak görüldüğü, çekme 

mesafeleri uygulandığında  yapılaşmaya elverişli olmadığı ve emsal hakkını kullanamadığı için  

resen yapılaşma şartlarının oluşturulması zorunluğu ortaya çıktığından  Boğaziçi Mahallesi  57 

ada, 9 no’lu parselle,317 ada, 1 no’lu  parselde  emsal ve taban oturumu değişmeden  çekme  

mesafeleri uygulanarak  uygulama imar planının  uygun olduğu yönünde görüş belirtmiştir. 

Konu ile ilgili söz almak isteyenler varmıdır dedi, söz alan Zafer KAZANCIOĞLU  burada da  

az önce  görüştüğümüz hususlarda bir mağduriyet var. DOP oranının  gereğinden daha  fazla 

kesildiğinden  çekme mesafelerinde  değişiklik yaparak  sorunun çözümünü uygun bulduk. 

Başkan arkadaşlar Boğaziçi Mahallesi  57 ada,  9 no’lu parsel ve 317 ada 1 no’lu parselin  

mevcut imar planında  ayrık nizam 6 kat  konut alanında gözüktüğü,  çekme mesafeleri 

uygulandığında  yapı yapılmasına elverişli olmadığı ve  emsal hakkını kullanamadığı nedeni ile  

resen yapılaşma şartlarının oluşturulması zorunluluğu ortaya çıktığından  Boğaziçi Mahallesi   

57 ada, 9 no’lu taşınmaza  emsal ve taban oturumu değişmeden   blok nizam kitle işlenerek ve  

317 ada,1 no’lu taşınmaza emsal ve taban oturumu değişmeden  çekme mesafeleri işlenerek 

yapılan   1/1000 uygulama imar plan değişikliğinin 3194 Sayılı İmar Kanununun 8b maddesine 

göre aynen onanmasını oylarınıza sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 
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                                                      Karar No       : 04.12.2024 

                                                      Karar No       : 92 

 

    

     Boğaziçi Mahallesi  57 ada,  9 no’lu parsel ve 317 ada 1 no’lu parselin  mevcut imar planında  

ayrık nizam 6 kat  konut alanında gözüktüğü,  çekme mesafeleri uygulandığında  yapı 

yapılmasına elverişli olmadığı ve  emsal hakkını kullanamadığı nedeni ile  resen yapılaşma 

şartlarının oluşturulması zorunluluğu ortaya çıktığından  Boğaziçi Mahallesi   57 ada, 9 no’lu 

taşınmaza  emsal ve taban oturumu değişmeden   blok nizam kitle işlenerek ve  317 ada,1 no’lu 

taşınmaza emsal ve taban oturumu değişmeden  çekme mesafeleri işlenerek yapılan   1/1000 

uygulama imar plan değişikliğinin 3194 Sayılı İmar Kanununun 8b maddesine göre aynen 

onanmasına oybirliği ile karar verildi. 

 

 

 

        Başkan                                           Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM              Emel ÖZKAN ERGÜNEY     Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

          

 

      Başkan arkadaşlar komisyon raporunun 3.ncü maddesi Hüsnü Doğan HATİNOĞLU ve  

Tuncer ÖZKAZANÇ ve hissedarlarına ait  plan değişikliği talebi ile ilgili  dosya  henüz 

gelmediğinden  karar alınamamıştır. 

      Başkan arkadaşlar gündemin 3.ncü maddesi  geçen ay  plan ve bütçe komisyonuna havale 

ettiğimiz  kadınlarımız ile  genç girişimcilerimize uygulanması düşünülen işyeri ruhsat harcı 

indirimi ve  ulusal marketlerin açılışında  bedeli burs hesabında kullanılmak üzere  bir defaya 

mahsus ücret alınması konusudur. Komisyonumuz yapmış olduğu değerlendirmede; İşyeri 

açma ve çalıştırma ruhsat harcı başvurularında  “ Kamu Kurum ve Kuruluşlarının Ürettikleri 

Mal ve Hizmet Tarifeleri ile  Bazı Kanunlarda  Değişiklik  Yapılması Hakkında Kanun” un 

1.nci maddesi gereği  24.11.1994 tarihli  ve 4046 sayılı kanuna tabi kuruluşlar  ve özel hukuk 

hükümlerine tabi, kamunun çoğunluk hissesine sahip olduğu kuruluşlar, kamu banka ve 

kuruluşları ile  bunlara bağlı işyerleri ve  diğer kamu kurum ve kuruluşlarınca üretilen  mal ve 

hizmet bedellerinde  işletmecilik gereği yapılması gereken  ticari indirimler hariç herhangi bir 

kişi veya kuruma  ücretsiz veya indirimli tarife uygulanmaz hükmü gereği, kadınlarımız ile 

genç  girişimcilerimize  işyeri ruhsat harcı  indirimi uygulanması mümkün görülmemekte 

olduğu yönünde görüş belirtmiştir. Konu ile ilgili söz alan  Pelin YILDIZ ilgili yasada  bahsi 

geçen ticari indirimin ne anlama geldiğini sordu. Başkan cevaben, ilgili yasa gereği  herhangi 

bir kişi veya kuruma  indirim tarifesi uygulaması iradesi  sadece  Cumhurbaşkanına aittir.  
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    Başkan arkadaşlar komisyon raporunun 2.nci maddesi  ulusal marketlerin açılışında  

kendilerinden  bir defaya mahsus  ve bedelin  öğrenci burs hesabına aktarılmak üzere  talep 

edilecek bedelin tespitidir. Komisyonumuz yaptığı değerlendirmede  500 bin TL ile  1 milyon 

TL arasında  bir bedel tespitini meclisimizin taktirine bırakmıştır. Konu ile ilgili söz alan Pelin 

YILDIZ,  bu kararı almamız  karşı tarafın hukuken önünü açmaz mı dedi. Başkan cevaben  

elbette ki her idari karar  gibi  bu karar içinde yargı yolu açıktır.  Başkan arkadaşlar  işyeri açma  

ve çalıştırma ruhsat harcı ile ilgili  ulusal marketlerin başvurusunda,  geçerli ruhsat harcı dışında  

bir kereye mahsus, bedeli öğrenci burs hesabında kullanılmak üzere 1.000.000,00.  (birmilyon) 

TL ücret alınmasını oylarınıza sunuyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 

 

                                                      Karar No       : 04.12.2024 

                                                      Karar No       : 93 

 

 İşyeri açma  ve çalıştırma ruhsat harcı ile ilgili  ulusal marketlerin başvurusunda,  geçerli ruhsat 

harcı dışında  bir kereye mahsus, bedeli öğrenci burs hesabında kullanılmak üzere 1.000.000,00.  

(birmilyon) TL ücret alınmasına oybirliği ile karar verildi. 

 

        Başkan                                           Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM              Emel ÖZKAN ERGÜNEY     Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

 

            Başkan arkadaşlar gündemin 4.ncü maddesi  imarla ilgili dilekçelerin görüşülmesidir. 

İlk dilekçe  Meral BATUMOĞLU ve hissedarlarına ait  Y. Hacılar Mahallesi 469 ada, 4 no’lu 

parsel, 470 ada, 1 no’lu parsel ve 455 ada,1 no’lu parsellerde  görünen yeşil alanın  kaydırılması 

talebi olup, değerlendirilmek üzere imar komisyonuna havalesini teklif ediyorum dedi, teklif 

oybirliği ile kabul edildi. 

          Başkan arkadaşlar 2.nci dilekçe Hikmet KARADENİZ ve hissedarlarına ait 537 ada, 

28,29 ve 30 no’lu parsellerde istenen  emsal artışı talebi olup, değerlendirilmek üzere imar 

komisyonuna havalesini teklif ediyorum dedi, teklif oybirliği ile kabul edildi. 

         Başkan arkadaşlar gündemin 5.nci maddesi  mülkiyeti belediyemize ait  Boğaziçi 

Mahallesinde  taziye evi olarak kullanılmak üzere  inşa edilen  134 m2 miktarındaki  2 katlı 

yapının  İl Kültür ve Turizm Müdürlüğünün  kütüphane yapmak üzere  kendilerine tahsis 

edilmesi talebidir.  İl Kültür ve Turizm Müdürlüğü ile  yaptığımız şifahi  görüşmede, ilçemizde  

2.nci bir halk kütüphanesi yapmak istediklerini, bunun için bu yıl ödeneklerinin bulunduğunu 

söyleyerek bizden uygun bir yer talebinde bulundular. Bizde yaptığımız değerlendirmede,  

taziye evi olarak yapılan bu binanın  bu hizmet için uygun olduğu kararına vardık ve  kendileri 

ile  yerinde inceleme yaptık. Bunun sonucunda  bu hizmet için buranın çok uygun olduğunu 
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belirterek yazılı olarak da bizden talepte bulundular. Bir an önce  taleplerinin karşılanması 

halinde  binanın iç ve dış cephesi ile ilgili  bir çalışma başlatacaklarını ve bu hizmetten  hem 

öğrencilerimizin  hem de vatandaşlarımızın  faydalanacaklarını söylediler. Konu ile ilgili söz 

almak isteyenler  varmıdır dedi, Söz alan üyelerden Ziya Hurşit ÇELİK, yeşil alan üzerine 

kaçak bina yapılmış, sizlerde o dönemde meclis üyesiydiniz . Sizlerin de sorumluluğu var. 

Ancak, bu bina yapılmış ise  en faydalı şekilde kullanılması doğru olacaktır. Amacı dışında 

kullanılmaması için şartlı karar alalım dedi. Başkan cevaben  ebetteki yeşil alan üzerine  bina 

yapılması doğru değildir. Ancak, vatandaşımızın lehine olacak her türlü hizmet için  o gün 

olduğu gibi bugünde elimizi taşın altına koyarız. Orada  belli bir amaçla bir bina yapılmış. Buna 

vesile olanlardan Allah razı olsun. Ancak, taziye evi bizim kültürümüzde yok. Buranın bu 

amaçla  çok da kullanılamayacağını düşünerek  bu tahsis talebini memnuniyetle karşıladım. 

Başkan arkadaşlar  Boğaziçi Mahallesinde  mevcut imar planında   park olarak  gözüken alan 

içerisinde  taziye evi olarak kullanılmak üzere inşa edilen 134m2 miktarındaki  2 katlı yapının  

İl Kültür ve Turizm Müdürlüğünün  03.12.2024 tarih ve 6019905 sayılı talep yazıları ile  

ilçemizde ikinci bir kütüphane  binası olarak  hizmet vermek üzere 15 yıl süre ile  Kültür ve 

Turizm  Bakanlığına  tahsis edilmesini, oylarınıza sunuyorum  dedi, teklif oybirliği ile kabul 

edildi. 

    

                                                     Karar No       : 04.12.2024 

                                                      Karar No       : 94 

     

 

      Boğaziçi Mahallesinde mevcut imar planında park olarak gözüken alan içerisinde taziye evi 

olarak kullanılmak üzere inşa edilen 134m2 miktarındaki 2 katlı yapının İl Kültür ve Turizm 

Müdürlüğünün 03.12.2024 tarih ve 6019905 sayılı talep yazıları ile ilçemizde ikinci bir 

kütüphane binası olarak hizmet vermek üzere 15 yıl süre ile Kültür ve Turizm  Bakanlığına  

tahsis edilmesine oybirliği ile karar verildi. 

 

   

        Başkan                                           Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM              Emel ÖZKAN ERGÜNEY     Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

          Başkan arkadaşlar  tahsisi kararımız ile  bağlantılı olarak,  taziye evinin bulunduğu bu 

alan  mevcut imar planında  yeşil alan görüldüğünden,  kütüphane yapma amacı ile  bakanlığa 

tahsisi için sosyal hizmet alanı olarak plan değişikliği yapılması gerekiyor. Buna dair  imar 

müdürlüğümüzün bir önergesi olup,  imar komisyonuna havale edilmesini teklif ediyorum dedi, 

teklif oybirliği ile kabul edildi. 

         Başkan arkadaşlar gündemin son maddesi 03.06.2015 tarih ve 18 sayılı meclis kararı ile 

üyesi olduğumuz  KAÇKAR İtfaiye , Mezbaha ve Katı Atık Birliği üyeliğinin sona erdirilmesi 

konusudur.  Üye olduğumuz o dönemde  bende meclis üyesiydim. Bu üyelik için önceliğimiz, 
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tüm belediyelerin olduğu gibi bizde  de yaşanan  katı atık sorununu  çözmekti . Birliğin kuruluş 

amacı  ve önceliği de buydu. Ancak, bugüne kadar bununla ilgili  herhangi bir ilerleme 

kaydedilmedi.  Sadece itfaiye ile ilgili  hizmet vermeye devam ediyor. Birlik kararı gereği  bu 

birliğe üye olan  her belediye  buraya bir personel verecekken  bizimde dahil olduğumuz  3 

belediye personel takviyesi yaptı ve  personelin maaşını da biz ödedik. Ayrıca,  her yıl 

gerçekleşen bütçe  gelirlerimizin  % 2’sini bu birliğe aktarmak zorundayız. Sadece 2020 

yılından bu yana  4.400.000,00 TL  ödeme yapmışız . Önümüzdeki yıl ise  tahmini  5 milyon 

TL  ödeme yapacağımızı ön görüyoruz. Bugüne kadar  birkaç kez itfaiye hizmeti haricinde  

başka bir katkısını görmedik. İtfaiyenin dışında  makine  parkında bulunan  arç ve gereçlerde  

sadece  Rize ili ve çevre belediyelerinde kullanıldığından  çok erken yıpranmıştır.  Hiçbir 

katkısı olmadığı gibi her yıl ciddi miktarda kaynak aktarıyoruz. Ödediğimiz paralarla  kendi 

itfaiye aracımızı alarak birkaç personel takviyesi ile  iyi bir itfaiye teşkilatı kurabiliriz. Konu ile 

ilgili söz almak isteyenler varmıdır dedi, söz alan üyelerden Ziya Hurşit ÇELİK bu önerge ile 

ilgili  grup toplantısında görüşme yapamadıklarından  oturuma  5 dakika ara verilmesini talep 

etti ve 5 dakika oturuma ara verildi. Aranın sonunda söz alan Ziya Hurşit ÇELİK, her türlü 

ekipman ile birlikte  işlevsel bir itfaiye  teşkilatı kurulduktan sonra üyeliğin sona erdirilmesini 

uygun buluyoruz. Söz alan üyelerden Recai ÖZDEMİR,  herhangi bir  yangın esnasında  komşu 

il ve ilçelerden  itfaiye aracı zaten gelecektir. Bu nedenle  bu birlikte kalmanın  belediyeye ciddi 

bir mali  külfeti olmasından dolayı  üyeliğin sona erdirilmesinin  daha doğru olacağını 

düşünüyorum dedi. Söz alan Serhat ALTIN,  zaman zaman  birliğin toplantılarına katıldığını, 

bu birliğin itfaiye hizmeti dışında  bir hizmetinin olmadığını, kuruluş amacı olan  özellikle katı 

atık ve mezbaha ile ilgili bugüne kadar herhangi bir girişimin olmadığını gördüğümden, daha 

fazla bu birlikte kalmanın doğru olmadığını düşünüyorum. Söz alan Pelin YILDIZ, itfaiye 

dışındaki diğer ekipmanlar için  Arhavi Belediyesi adına hiç katkı alınmadı mı diye sordu. 

Başkan cevaben, talep etsek ebetteki göndermek zorundalar. Ancak, benim bu dönemde  

herhangi bir talebim olmadı. Başkan arkadaşlar  tüm hak ve alacaklarımız saklı kalmak kaydı 

ile  03.06.2015 tarih ve 18 sayılı meclis kararı ile  üyesi olduğumuz Kaçkar İtfaiye , Mezbaha 

ve Katı Atık Birliği ( KAÇKARBİR)  üyeliğinin sona erdirilmesini oylarınıza sunuyorum dedi, 

yapılan oylama sonucunda üyelerden Ziya Hurşit ÇELİK, Birkan UYANIK, Mehmet 

AKSOYLU ve Pelin YILDIZ’ın red oyuna karşılık teklif oyçokluğu  ile kabul edildi.  
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                                                     Karar No       : 04.12.2024 

                                                      Karar No       : 95 

 

   Tüm hak ve alacaklarımız saklı kalmak kaydı ile  03.06.2015 tarih ve 18 sayılı meclis kararı 

ile  üyesi olduğumuz Kaçkar İtfaiye , Mezbaha ve Katı Atık Birliği ( KAÇKARBİR)  üyeliğinin 

sona erdirilmesine ,üyelerden Ziya Hurşit ÇELİK, Birkan UYANIK, Mehmet AKSOYLU ve 

Pelin YILDIZ’ın red oyuna karşılık oyçokluğu  ile karar verildi. 

 

 

        Başkan                                           Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM              Emel ÖZKAN ERGÜNEY     Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 

 

     Başkan arkadaşlar gündemimizde görüşülecek konular bitmiştir.  02.01.2025   Çarşamba  

günü saat 14.00’de toplanmak üzere oturumu kapatıyorum dedi. 04.12.2024 

      

        

 

        

 

         Başkan                                       Katip                                            Katip 

Turgay ATASELİM           Emel ÖZKAN ERGÜNEY    Yunus Emre BÜYÜKOĞLU 

 


